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 - Šta reći za godinu koja ostaje za nama? U prvom redu bih pohvalio rad Saveta MZ Starčevo,
koji su svojim aktivnostima i zalaganjem dosta toga uradili u proteklom periodu.   Tu
prvenstveno mislim na sprovedenim radovima oko kanalizacije i gasifikacije našeg mesta.
Takođe je urađen i sređen plato ispred katoličke crkve, koji je jedan lep trg za šetanje i odmor.
Što se tiče partijskog delovanja, naša organizacija u mestu je dobro radila i podržavala sve
aktivnosti koje su se sprovodile u toku prošle, to jest ove godine u našem mestu. Možemo da
pohvalimo rad naših ministara u Vladi Srbije, koji su vrlo dobro odrađivali svoje zadatke. Tu bih
posebno naglasio rad i angažovanje ministra unutrašnjih poslova, Ivicu Dačića, koji je uspeo i
dosta uradio na suzbijanju kriminala kako u našoj zemlji, tako i u okruženju, u saradnji sa svojim
kolegama iz drugih država. Prošao je i 8.  kongres, na kome je ponovo izabran Ivica Dačić za
predsednika SPS-a, jer je to dokaz da on pravilno i dosledno vodi partiju po planu i programu,
što se vidi i u tome, da se narod “otreznio“ i vraća u naše redove.   

Na kraju bih poželeo puno uspeha u radu SPS-u, Savetu MZ Starčevo, kao i svim žiteljima
Starčeva. Svima čestitam Novu 2011. godinu i puno uspeha, sreće i zdravlja i da vam se
ostvare sve planirane želje.
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